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Hot IEEE

Ik heb vandaag gesproken, zij vertegenwoordigd ons centrum CIB-breed in het overleg rondom de

COVID -vaccinatie studies.

en van EPI maken het hele plan qua monitoring en evaluatie mbt de implementatie
van de COVID vaccinatie.

Het lijkt EEE en mij niet meer dan logisch dat de kosten voor een groot deel vanuit het CIB thema en een deel

vanuit jullie thema, maar dan wel binnen het COVID programma worden betaald.

Welke plannen belangrijk worden gevonden is nog geen gelopen race, voor het deel van de plannen die niet als core-

taken van het RIVM worden gezien, wordt nog een ZonmW call aangemaakt.
Dit laatste gaan we even niet van uit.

Ik hebIEEE opnieuw aangegeven dat de combi van het DCS en het werk van IIV, ons een unieke kans biedt om

de vaccinaties te evalueren in een prachtig bestaand cohort qua leeftijd en alle kennis die er al is.

Zij beaamt dit, maar ik heb haar toch nog maar alle flyers die | IES mij had gestuurd even doorgestuurd.
De kosten zijn op dit moment nog wat lastig in te schatten. Ik zal de komende dagen een opzet voor de plannen

maken, misschien kunnen we er volgende week dan nog een grof budget aan koppelen.
Maar het kan misschien geen kwaad om deze vraag ook nog naar |EEEYte sturen.

Wordt vervolgd.

Groeten

From: JEEiv ni>
Sent: donderdag 10 december 2020 14:11

To: FE IES EE ov. > IEE IEE EEN ov.

Subject: onderzoek vaccinatierespons en covid19 programma

HOI,

Ik zou nog even terugkomen op de covid offerte in relatie tot het vaccinatierespons onderzoek.

We hebben gister overleg gehad (of eigenlijk meer uitleg) over de covid19 offerte. Ik denk dat het iig goed is voor

het vaccinatieresponse onderzoek een goede begroting te hebben, zodat we kunnen kijken of dit uit bijv. thema 15

kan (brede gezondheidsimpact) of uit een van de andere thema’s (thema 1-8 liggen bij Cib) of misschien een

combi. Het is wel steeds de vraag of dingen uit het covid programma moeten of uit het reguliere programma.

Volgende week bespreek ik met BED GEThoe we gaan komen tot een invulling van het programma en

honorering van aanvragen.

Ik zou het mooi vinden als er een combi te maken zou zijn met een Cib thema, want lijkt me niet helemaal logisch
dat vaccinatierespons onderzoek eenzijdig vanuit thema 15 (wat bij VenZ ligt) wordt betaald. Maar graag dus een

grove schatting van kosten en doorlooptijd,

Groet, ERR
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